

FAIROILS

Visit us at stand 203

Category: Cosmetics

Type: Essential and Vegetable oils



Fairoils est pionnière dans la production responsable et éthique d'huiles essentielles et d'huiles végétales de qualité en Afrique de l'Est. Nous unissons les efforts des petits producteurs et de nos propres fermes commerciales et sites de production locaux, créant ainsi un écosystème innovant ayant un impact réel. Nous investissons dans les régions où nous opérons (Kenya, Ouganda, Madagascar et Tanzanie), avec des infrastructures et des programmes axés sur la durabilité. Le résultat est une production d'huiles 100% pures et naturelles, et un avenir meilleur pour les communautés africaines impliquées.



Fairoils leads the way in the responsible and ethical production of quality essential and vegetable oils in Eastern Africa. We unite the efforts of small-scale growers with our own commercial farms and local processing facilities - creating an innovative business model with real impact. We invest in the regions we operate in (Kenya, Uganda, Madagascar, and Tanzania), with infrastructure and programs that focus on sustainability. The result is pure, natural oils, produced to the highest ethical standards and a brighter future for the African communities involved.



Adresse: Avenue de l'Innovation 5, 7822 Ghislenghien – Belgium

Téléphone: + 32 68 28 43 16

sales@fairoils.com